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ОТНОСНО: Вземане на решение за използване на рециклирана хартия за 
канцеларски цели при работата на Общинския съвет и Общинската 
администрация.   

 
 
Моля в дневния ред на предстоящото заседание на Общинския съвет да бъде 

включено проекторешение за използване на рециклирана хартия за канцеларски 
цели при работата на Общинския съвет и Общинската администрация. Това 
предложение е обусловено от необходимостта администрацията на града ни да 
допринесе макар и в малка степен за опазване на природните ресурси на Земята. 

  
С оглед на горното предлагам Общинският съвет да вземе следното 

решение: Препоръчва при работата на Общинския съвет и Общинската 
администрация да се използва рециклирана хартия за канцеларски цели.   
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